
 
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu Gminy 

w dniu 23.02.2015 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

Teresa Kołecka - Przewodnicząca Komisji Budżetu 

Ewa Latoszek - Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu 

Halina Dąbrowska - Członek Komisji Budżetu 

Leszek Żebrowski - Członek Komisji Budżetu 

 

Informacje o spotkaniu 

W dniu 23 lutego 2015 roku posiedzeniu przewodniczyła Teresa Kołecka – Przewodnicząca Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu, która powitała członków Komisji Budżetu. Stwierdziła, że w posiedzeniu 

brało  udział 4 członków Komisji Budżetu.  Jedna osoba z członków komisji jest nieobecna. Posiedzenie Komisji 

Budżetu rozpoczęło się o godzinie 18:00 i odbywało się według następującego porządku obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przygotowanie planu pracy na 2015 r. 

3. Omówienie bieżących wniosków złożonych do Komisji Budżetu 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia 

 

Przebieg spotkania 

Ad. 2 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu Teresa Kołecka wspólnie z członkami komisji opracowała plan pracy na 2015 

rok. Omówiono szczegółowo poszczególne punkty planu pracy.  

Ad. 3 

Do Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu wpłynęły dwa  wnioski: 

- Pierwszy wniosek dotyczył dofinansowanie rozbudowy OSP w Czarnowie 

- Drugi wniosek dotyczył sfinansowania zakupu jednego samochodu osobowego dla Komedy Powiatowej Policji  

w Starych Babicach  

Komisja zapoznała się z wnioskami, jednakże budżet na rok 2015 rok jest uchwalony i na dzień dzisiejszy                  

trudno jest przewidzieć realizację tych zadań.   

 



 

Ad.4 

Sprawy różne.  

W sprawach różnych poruszono następujące tematy:  

p. Ewa Latoszek poruszyła temat modernizacji nawierzchni ul. Wiosennej i Środkowej. Chciałaby uzyskać 

informację od Pana Wójta, dlaczego do tej pory nie ma ogłoszonego przetargu na realizację tej inwestycji. Ma 

wątpliwości czy  w tym roku zostanie wykonana ta inwestycja. 

Pani Ewa Latoszek  poruszyła również temat  Świetlicy w Zaborowie. Problem dotyczył przede wszystkim mało 

zaangażowania Dyrektora tej placówki. 

p. Halina Dąbrowska  poruszyła temat dróg w sołectwie Wyględy, dotyczy przede wszystkim o drogi gruntowe 

p. Teresa Kołecka poruszyła także temat dróg w sołectwie Wiktorów w szczególności ulica Chabrowa i  Rybno . 

p. Leszek Żebrowski  zaproponował, aby przewodnicząca Komisja Budżetu zaplanowała wyjazd wspólnie                         

z członkami komisji  do  Przedszkoli i Świetlic znajdujących się na terenie naszej Gminy. 

 

Ad.5  

Zamknięcie posiedzenia.  

Pani Teresa Kołecka – Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie o godzinie 20:20 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu 

mgr Teresa Kołecka 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Halina Dąbrowska 

 

 

 

 


